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بازدید اعضا هیات مدیره شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی ایران از پروژه توسعه و تکمیل انبار نفت گرگان

مدیران ستادی شرکت ملی پخش فراورده هاتی نفتی ایران از پروژه توسعه 
و تکمیل انبار نفت گرگان بازدید کردند.

به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان،در این بازدید 
با بررسی همه جانبه مسایل و مشکلات پیش رو، راهکارهای لازم برای تسریع در به اتمام 
رسیدن هر چه سریعتر پروژه اتخاذ شد.برپایه این گزارش، در جلسه پایانی که در این زمینه با 
حضور همه دست اندرکاران در شرکت ملی پخش فراورده هاتی نفتی منطقه گلستان برگزار شد 
مقرر شد مناقصه پروژه در اسرع وقت توسط منطقه  برگزار شود.این گزارش می افزاید هیات 
اعزامی از ستاد درروز دوم حضور در منطقه از انبار نفت گنبد کاووس بازدید و با مسئولین ناحیه 

و کارکنان گفتگو و تبادل نظر پرداختند.

قیمت مرغ به ۲ برابر نرخ مصوب رسید
 قیمت مرغ تکه کاری در مشهد به دو برابر قیمت نرخ مصوب رسید و لذا این 
گرانی و کمبود مرغ کشتار روز بسیاری از شهروندان را در سال مهار تورم با 

تلخ کامی مواجه کرده است.
درحالی که طبق وعده های مسئولان انتظار می رفت قیمت مواد غذایی تا پایان ماه مبارک 
رمضان ثابت باقی بماند اما تولیدکنندگان مرغ های گوشتی بیش از این تاب نیاورده و دست به 
گرانی زدند.به گزارش بازار از سطح شهر مشهد درحالی که قیمت یک کیلو مرغ به نرخ مصوب 
تنها ۶۳ هزار تومان نرخ گذاری شده است اما در کمتر فروشگاه های توزیع مرغ می توان به این 
قیمت مرغ کشتار روز تهیه کرد.بسیاری از توزیع کنندگان در این حالت بهتر دیده اند تا تابلوی 
قیمت ها را خاموش کنند تا با خیالی راحت قیمت مرغ را با نرخ ۸۰ هزار تومان به ازای هر کیلو 

به فروش برسانند.
قیمت های تکه کاری

مشاهدات حاکی از آن است که اغلب فروشگاه ها ترجیح داده اند تا برای گران فروشی مرغ را 
به صورت تکه کاری عرضه کنند لذا قیمت مرغ های تکه شده در فروشگاه های سطح شهر 
به دو برابر قیمت نرخ مصوب رسیده است.در همین راستا قیمت هر کیلو ران مرغ از ۱۰۵ تا 
۱۱۵ و قیمت یک کیلو سینه مرغ در حال حاضر از ۱۲۵ تا ۱۳۵ هزار تومان به ازای هر کیلو 
به فروش می رسد.کمبود مرغ در حالی در فروشگاه های توزیع مواد پروتئینی مشهود است که 
محسن داوری، فرماندار شهرستان مشهد، ۲۱ فروردین در حاشیه بازدید سرزده از بازار گوشت و 
مرغ مشهد به خبرنگاران گفت: کمبودی در بازار نیست و مرغ و گوشت در بازار باقیمت مصوب 

و به میزان کافی توزیع می شود!
قیمت هر کیلو مرغ در فروشگاه های مشهد در حالی به ۸۰ هزار تومان و مرغ های تکه کاری 
شده به ۱۳۵ هزار تومان به ازای هر کیلو رسیده است که مدیر بازرسی و نظارت اصناف مشهد 
تأکید دارد عرصه مرغ بیش از قیمت مصوب، تخلف است و شهروندان باید هرگونه تخلف و 
گران فروشی در این زمینه را به شماره ۱۲۴ اطلاع دهند.امیر دلداری بابیان اینکه تأمین مرغ در 
بازار بر عهده جهاد کشاورزی است، ادامه می دهد: قیمت مصوب هر کیلو مرغ منجمد، ۴۵هزار 

تومان و نرخ مصوب هر کیلو مرغ گرم ۶۳هزار تومان است.
قیمت دستوری جواب نمی دهد

امیر ترشیزی یکی از عاملان تولید و توزیع مرغ اظهار کرد: مشکل نهاده های دام و طیور و 
بی توجهی مسئولان به زمان بندی رسیدن این محصول به دست تولیدکننده هنوز هم ادامه 
دارد.وی بابیان اینکه دولتمردان دیر یا زود مجبور به بازنگری قیمت مرغ هستند افزود: قیمت 
تمام شده هر کیلو مرغ زنده برای مرغداران کمتر از ۵۰ هزار تومان نیست این در حالی است که 
قیمت هر کیلو مرغ زنده را دستوری و روی ۴۴ هزار تومان نگه داشته اند که این موضوع باعث 
شده برخی از تولیدکنندگان از چرخه تولید خارج شوند و برخی نیز با ظرفیت کامل جوجه ریزی 
نکنند.وی بابیان اینکه متأسفانه نهاده طیور بسیار دیر دست مرغدار می رسد و تولیدکنندگان 
باید آن را از بازار آزاد تهیه کنند ادامه داد: باید نهاده به موقع به تولیدکنندگان برسد، قیمت  مرغ 
دستوری نباشد و بر اساس مؤلفه های تولید، رغبت از سوی تولیدکنندگان وجود داشته باشد.این 
توزیع کننده مرغ هم چنین به افزایش قیمت گوشت اشاره کرد و گفت: قیمت گوشت قرمز در 
طی سال گذشته به شدت افزایش یافت و لذا در حال حاضر مصرف مرغ در قیاس با گوشت 
قرمز افزایش یافته است و لذا این موضوع به افزایش تقاضا و بر هم خوردن تعادل و میزان عرضه 

گوشت سفید تأثیر گذاشته است.
ترشیزی بابیان اینکه با این قیمت ادامه حیات برای تولیدکننده مقدور نیست و باید در قیمت ها 
بازنگری صورت بپذیرد ادامه داد: دولت تنها در قبال حمایت از تولیدکننده مانند توزیع به موقع 
نهاده و کاهش هزینه های تولید قادر خواهد بود که نرخ مرغ ر در سال جدید به همان قیمت 

سال گذشته نگاه دارد.
تأمین نیاز مردم با مرغ منجمد

در همین حال مدیرکل پشتیبانی امور دام خراسان رضوی بابیان اینکه تأمین نیاز مردم با توزیع 
مرغ منجمد باقیمت تعادلی در دست اقدام است اظهار کرد: در این راستا کمبودی در بازار نداریم 
و هر کیلو مرغ منجمد درب سردخانه به قیممت ۴۰ هزار تومان و برای مصرف کننده نیز بین 
۴۳ تا ۴۵ هزار تومان در حال توزیع است.سعادت علی نیا اذعان کرد: اسفند سال گذشته ۴ هزار 
تن کسری جوجه ریزی در استان داشتیم که این کسری از محل ذخایر شرکت پشتیبانی امور 
دام تأمین شد.وی افزود: میانگین روزانه توزیع در استان با توجه به معرفی نامه های مدیریت جهاد 

شهرستان ها حدود ۱۵۰تن است.
ریشه گرانی کجاست

نرخ مصوب هر کیلوگرم مرغ در سال ۱۴۰۰ فقط ۳۱ هزار تومان بود و در بازار مصرف نیز در 
کانال ۳۰ هزار تومان به فروش می رسید اما در ۲۲ اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۱ با مردمی سازی 
یارانه ها و حذف ارز ۴۲۰۰تومانی واردات کالاهای اساســی، قیمت رسمی این محصول به 
۵۹ هزار و ۸۰۰ تومان و بعد از مدت کوتاهی ۶۳ هزار تومان افزایش یافت.بعد از تغییرات شدید 
قیمت مرغ ناشی از مردمی سازی یارانه و حذف ارز ۴۲۰۰تومانی، قابل پیش بینی بود که تقاضا 
برای خرید مرغ در کشور کاهش یابد به همین دلیل طی سال گذشته قیمت این محصول به 
نرخ های مصوب )۵۹ هزار و ۸۰۰ تومان و ۶۳ هزار تومان( خود نرسید و در محدوده ۵۰ هزار 

تومان خرید و فروش می شد.
در شرایطی که قیمت مرغ در بازار ۵۰ هزار تومان و زیر قیمت مصوب به فروش می رسید 
و حتی در مقطعی نرخ ۴۵ هزار تومان را نیز دید، مرغداران در فروش محصولات خود ضرر و 
زیان دیدند و حتی اخباری از جوجه کُشی نیز شنیده شد.از اواخر سال گذشته هشدار مشکلات 
تأمین نهاده های دامی و کاهش جوجه ریزی به طور مرتب در رسانه ها توسط مسئولان بخش 

خصوصی داده شد که با مشکل کاهش عرضه و گرانی این محصول مواجه خواهیم شد.
گزارش میزان جوجه ریزی مرغ قبل از حذف ارز ۴۲۰۰تومانی و مردمی سازی یارانه ها ماهانه 
حدود ۱۳۰ میلیون قطعه بود اما از دی ماه سال گذشته برای جبران کاهش میزان تقاضا در بازار 

این رقم به ۱۱۰ میلیون قطعه کاهش یافت و در واقع ۲۰ میلیون قطعه افت کرد.
این کاهش جوجه ریزی باعث تنظیم قیمت مرغ در بازار و رسیدن قیمت مرغ به نرخ مصوب 

خود شد به طوری که قیمت مرغ از حدود ۵۰ تا ۵۵ هزار تومان به ۶۰ تا ۶۳ هزار تومان رسید.
اما کاهش واردات نهاده های دامی که در ماه های پایانی سال قبل صورت گرفت باعث شده 
است بر اساس جدیدترین برآورد صورت گرفته میزان جوجه ریزی در فروردین ماه سال جاری 
به ۹۵ میلیون قطعه کاهش یابد، یعنی نه تنها نتوانسته است همان ۱۱۰ میلیون قطعه را تأمین 
کند بلکه در مقایسه با ارقام قبل از مردمی سازی یارانه ها، میزان جوجه ریزی ۳۵ میلیون قطعه 
در ماه کاهش یافته است.این اعداد نشان می دهد که میزان جوجه ریزی در فروردین ماه سال 
جاری در مقایســه با ۱۳۰ میلیون قطعه در ماه قبل از مردمی سازی یارانه ها حدود ۲۷ درصد 

کاهش یافته است.
وقفه در تولید

در همین حال دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یک روزه علت افزایش قیمت گوشت 
مرغ در بازار را وقفه یک هفته ای تولید جوجه یک روزه در اسفندماه سال ۱۴۰۱، حذف برخی 
گله های مرغ مادر مولد و کمبود نهاده های دامی اعلام کرد.محمدرضا صدیق پور در این رابطه 
اذعان کرد: این کمبود اکنون آثارش در این بازه زمانی نمایان شــده است، زیرا در اسفندماه 
سال گذشته تولید جوجه یک روزه به ۹۰ میلیون قطعه رسید؛ درحالی که نیاز مرغ فروردین ماه 
نیز باید در نظر گرفته می شــد.وی اظهار داشت: یکی دیگر از علت های افزایش قیمت مرغ 
افزایش تمام شده هزینه های تولید است و انتظار می رود دولت برای آن تدبیری بیندیشد، زیرا 
 اکنون قیمت تمام شده مرغ زنده حدود ۵۰ هزار تومان و گوشت مرغ برای مصرف کنندگان بین

 ۶۸ تا ۷۰ هزار تومان است و نرخ هایی بیش از این گران فروشی محسوب می شود.دبیر انجمن 
صنفی تولیدکنندگان جوجه یک روزه تصریح کرد: به طورقطع افزایش قیمت گوشت مرغ در بازار 
مقطعی است و به زودی به روال عادی بازمی گردد، زیرا اکنون میزان جوجه ریزی بین ۱۰۰ تا 
۱۱۰ میلیون قطعه انجام می شود.صدیق پور گفت: در پی اصلاح سیاست ارز ترجیحی و اجرای 
طرح مردمی ســازی یارانه ها در اردیبهشت ماه سال گذشته، قرار بود دولت شرایطی را برای 
تولیدکنندگان رقم بزند که این مهم رخ نداد به طوری که طی هفت ماه گذشته تولیدکنندگان 
جوجه یک روزه محصول تولیدی خود را ۳۰ درصد زیر قیمت واقعی تولید به فروش رسانده اند.
وی تأکید کرد: قبل از اجرای طرح مردمی ســازی یارانه ها قیمت هر قطعه جوجه یک روزه 
بین شش تا هشت هزار تومان بود که با اجرای این طرح قیمت جوجه یک روزه به ۱۵ هزار 
تومان رسید، اما به دلیل مشکلات در تولید، هر قطعه جوجه یک روزه را سه هزار و ۵۰۰ تومان 
خریداری می کردند.دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یک روزه قیمت جوجه یک روزه را 
وابسته به قیمت گوشت مرغ دانست و اظهار کرد: با افزایش قیمت مرغ زنده و گوشت مرغ در 
بازار قیمت هر قطعه جوجه یک روزه بین ۱۰ تا ۲۰ هزار تومان به فروش می رسد.صدیق پور 
بابیان اینکه درواقع صنعت جوجه یک روزه ضرر و زیان داده است، گفت: با توجه به حل مشکل 
نهاده های طیور و روال عادی روند تولید در فروردین ماه به زودی بازار این محصول به شرایط 

عادی بازمی گردد و جای نگرانی نیست.

اخبار کوتاه 

تبریز - مسلمی: مدیر شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه 
آذربایجان شــرقی با اشــاره به 
پایش مستمر کیفیت فرآورده های 
نفتی گفت: در سال 1401 بیش 
از 10500 مورد بازدید از مصرف 
کننــدگان عمــده و جایگاه های 
عرضه ســوخت اســتان توسط 
کارشناسان منطقه انجام پذیرفته 

است.
ناصر راشــدی با اعلام اینکه ذخیره ســازی، تأمیــن و توزیع مطلوب 
فرآورده های نفتی بعنوان رسالت اصلی این شرکت است، افزود: در امر پایش 
فرآورده های نفتی علاوه بر نظارت و کنترل های اولیه در زمان بارگیری در 
مبداء بعد از تخلیه فرآورده در مقصد نیز به صورت مستمر توسط کارشناسان 

مهندسی فرآورده های نفتی منطقه نمونه گیری و آزمایش می گردد.
ناصر راشــدی تصریح کرد: در این راستا در سال ۱۴۰۱ بیش از ۱۰۵۰۰ 
مورد از جایگاه های عرضه ســوخت و مصرف کنندگان عمده بازدید و از 

فرآورده های موجود آزمایش های مربوطه بعمل آمده است.
به گفته وی، علاوه بر بازدیدهــای مذکور نظارت و کنترل کمی نیز از 
جایگاه های عرضه مواد نفتی به صورت دوره ای و موردی انجام می گیرد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی اضافه 
کرد: بر همین اساس در طی سال  ۱۴۰۱ بیش از ۸۴۰۰ مورد بازدید کنترل 
کیفی از جایگاه های مواد نفتی استان، توسط کارشناسان سرویس های 

صنعتی انجام گرفته اســت. همچنین در 
بازه زمانی مذکور جهت توزیع سوخت بر 
اساس الگوها و تعیین سهمیه و جلوگیری 
از انحــراف فرآورده، فعــال بودن و میزان 
موجودی نزدیک به ۲۱۰۰ مورد از مصرف 
کننده عمده اعم از کارخانجات، شرکت های 
عمرانی فعال در راهسازی، مترو و معادن 
 فعــال اســتان بازدید صــورت پذیرفته 

گرفته اند.
افزایش مصرف نفتگاز صنایع 

منطقه آذربایجان شرقی
مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی 
همچنین از افزایش ۲۷ درصدی میزان مصرف نفتگاز در بخش صنایع این 

منطقه در سال ۱۴۰۱ در مقایسه با سال قبل خبر داد.
ناصر راشدی با بیان اهمیت بخش صنعت در رشد تولید و توسعه اقتصادی 
اظهار کرد: با توجه به اهمیت تأمین سوخت بخش صنعت استان در سال 
گذشــته با برنامه ریزی و پیگیری امور مربوطه و کنترل و نظارت لازم در 
سال ۱۴۰۱ نزدیک به ۱۹۳ میلیون لیتر نفتگاز در بخش صنایع استان توزیع 

شده که در مقایسه با سال ۱۴۰۰ بیش از ۲۷ درصد افزایش داشته است.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی یادآور 
شد: رشد مصرف نفتگاز در بخش صنعت نشان از رشد تولید و رونق صنایع 
منطقه دارد و می تواند بخش های دیگر جامعه را نیز تحت تأثیر قرار داده و 

موجب حرکت و پویایی آن گردد.

ایلام- خبرنگار امروز- مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای استان ایلام گفت: ۷۸ درصد ظرفیت 
ســد ایلام در پی بارش های چشمگیر هفته 

گذشته تکمیل شد.
صادق علیمرادی اظهار داشت: ظرفیت سد چم گردلان 
ایلام حدود ۶۱ میلیون مترمکعب است که قبل از بارش های 
بسیار خوب هفته گذشته تنها ۳۶ میلیون مترمکعب آن پر 
شــده بود که در پی این بارش ها روان آب ها وارد سد شده 
و بر اســاس آخرین ارزیابی ها هم اکنون ۷۸ درصد سد پر 

شده اســت.وی افزود: حجم آب سد ایلام در پی این بارش ها حدود سه متر بالا آمد و در 
صورتیکه بارش ها ادامه داشته باشد، با افزایش ارتفاع یک متر دیگر سد سرریز خواهد کرد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای ایلام تاکید کرد: بارش های زمستان گذشته و فروردین 
ماه سال جاری در حوزه آبریز سد دویرج دهلران نیز بسیار مناسب بود و باعث شد ۲ بار این 
سد سرریز کند و هم اکنون ۹۸ درصد سد ۲۰۵ میلیون مترمکعب دویرج تکمیل شده است.

علیمرادی در خصوص سد کنگیر ایوان یادآور شد: حجم سد 
کنگیر ایوان نیز در تراز نرمال ۱۹ میلیون مترمکعب است که 
بر اساس اخرین ارزیابی ها هم اکنون ۷۱ درصد مخزن سد 

پر شده است. 
وی یکی دیگر از ســدهای اســتان را سد گلال عنوان 
کــرد و گفت: ۵۵ درصد این ســد نیــز در پی بارش های 
سال آبی اخیر پر شده است.مدیرعامل شرکت آب منطقه 
ای ایلام با اشــاره به اینکه بــارش اخیر در مجموع باعث 
ورود ۵۶ میلیــون مترمکعب آب به ســدهای چهارگانه 
 اســتان شده اســت، اظهار داشــت: امیدواریم در اردیبهشت ماه نیز شــاهد بارندگی در
 حوزه های آبریز سدهای استان باشیم.به گزارش خبرنگار امروز، ۳۷۶.۵ میلیمتر از ابتدای سال 

آبی )اول مهر هرسال تاکنون( در استان ایلام نزولات جوی دریافت شده است.
این مقدار بارش نسبت به میانگین بلند مدت با ۳۵۰ میلیمتر بارش ۷.۴ درصد افزایش داشته 

و ۲۵.۹ میلیمتر بیشتر در قیاس با میانگین بلند مدت بارش ثبت شده است.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان گفت: دو میلیون نهال در نهالستان 
های دولتی گلستان تولید و آماده بکارگیری در طرح کاشت یک میلیارد نهال 

در سال جاری است.
به گزارش بازار حمید سلامتی اظهار کرد: بیش از دو میلیون نهال در نهالستان های دولتی 
گلستان در سال زراعی جاری برای کاشت در طرح مردمی یک میلیارد درخت تولید شده است.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان افزود: اقدامات انجام شده برای تولید نهال از آذر 
سال گذشته انجام شده و تولید این نهال ها در حال افزایش است.وی ادامه داد: این نهال ها در 
نهالستان های دولتی قپان شهرستان کلاله، قرق شهرستان گرگان، سوسرا شهرستان آزادشهر 

و تاویر شهرســتان علی آباد تولید می شود. سلامتی ادامه داد: گونه های بلوط، داغداغان، افرا، 
انجیلیش و زبان گنجشک به عنوان گونه های جنگلی و گونه سنجد تلخ، سرو خمره ای و سرو 
شیراز به عنوان گونه های فضای سبز و گونه اکالیپتوس و صنوبر به عنوان گونه های زراعت چوب 
در نظر گرفته شده است.وی با تاکید اینکه در نهالستان قرق حدود یک میلیون و ۲۱۳ هزار 
اصله نهال تولید شده است، گفت: در نهالستان قپان ۲۵۲ هزار اصله نهال، در نهالستان سوسرا 
۲۶۰ هزار نهال و در نهالستان تاویر ۲۸۵ هزار اصله نهال موجود است.مدیرکل منابع طبیعی و 
آبخیزداری گلستان گفت: این نهال های جنگلی با هدف توسعه، احیا و غنی سازی عرصه های 

جنگلی، توسعه فضای سبز و زراعت چوب کشت می شود.

کرمانشاه - الهه فرهادی: فرمانده قرارگاه 
عملیاتی غرب نزاجا گفت: ارتش همواره 
در حراســت از این مرز و بــوم و اهداف و 
آرمان های والای انقلاب آماده جانفشــانی 
است و آمادگی مقابله با هر تهدیدی را دارد.

امیر سرتیپ دوم سلیمان طاهری در دیدار فرماندهان، 
مسئولین و کارکنان یگان های ارتش در کرمانشاه با 
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمانشاه، با بیان 
اینکه امروز ارتش جمهوری اسلامی ایران به عنوان 
یک ارتش بزرگ در منطقه و جهان مطرح است، گفت: 

ارتش دفاع از نظام را وظیفه اصلی خود می داند و در راه حراست از اسلام و انقلاب با 
تمام توان پای کار است.

طاهری با بیان اینکه نیروهای ارتشــی امروز تامین امنیت هوایی کشور را بر عهده 
دارند، گفت: نیروهای پدافند هوایی ارتش به صورت ۲۴ ساعته انگشت به ماشه بوده 
و آمادگی مقابله با هر تهدیدی را دارند.فرمانده قرارگاه عملیاتی ارتش در غرب کشور 
با تاکید بر اقتدار نظامی کشور در شرایط کنونی، گفت:  امروز ایران اسلامی به برکت 
ارتش، ســپاه و دیگر نیروهای نظامی و انتظامی در اوج اقتدار نظامی قرار دارد و هیچ 
کشــوری جرات ندارد به مرزهای ما چپ نگاه کرده یا چشم طمع داشته باشد، چون 
 دشمنان می دانند اگر به ما طمع کنند، چشمشان را کور و دستشان را قطع خواهیم کرد.

امیر طاهری اشاره ای هم به سردادن شعار انحلال ارتش در راستای ضعیف کردن بنیه 
نظامی کشور در ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی داشت و گفت: این توطئه دشمنان با 

دور اندیشی حضرت امام)ره( خنثی شد.
وی ادامــه داد: امــام)ره( با نامگذاری روز ۲۹ فروردین بــه نام روز ارتش جمهوری 

اســلامی ایران، ارتش را به عنوان یک نیروی مسلح 
مقتدر معرفی و این سرمایه عظیم را به آغوش ملت 
 بازگرداند و با این اقدام برای همیشه نظام را بیمه کرد.

امیر طاهری روز ارتش را یادآور رشــادت و جانفشانی 
رزمندگانی دانســت که با گذشتن از جان خود نقش 
مهمی در شکل گیری و تداوم انقلاب اسلامی داشته 
اند و یادآور شــد: ارتش چه در دوران قبل از پیروزی 
انقلاب اسلامی و چه در دوران جنگ تحمیلی و حتی 
قبل از آن و در جریان ناامنی هایی که ضدانقلاب در 
مرزهای کشــور به وجود می آورند، نقش مهمی در 
حراســت از کیان ایران اسلامی داشت.وی با اشاره حضور پررنگ دلاورمردان ارتش 
جمهوری اســلامی ایران در طول سالهای دفاع مقدس، گفت: ارتش در دوران دفاع 
مقدس ۴۸ هزار شهید تقدیم اسلام و انقلاب کرده و پرونده درخشانی در دفاع از کیان 
ایران اسلامی دارد.امیر طاهری اشاره ای هم به محبوبیت بالای ارتش نزد مردم داشت و 
گفت: ارتش در جریان بلایای طبیعی مثل سیل، زلزله و... همواره در صف اول همراهی 

با مردم قرار دارد و در این زمینه مدال افتخار خدمتگزاری به مردم را بر سینه دارد.
وی اشــاره ای هم به کشــفیات ارتش در استان کرمانشاه در سال گذشته داشت و 
گفت: در ســال ۱۴۰۱ در مجموع ۱۳۰ قبضه انواع سلاح جنگی و شکاری را در نوار 
مرزی استان از قاچاقچیان کشف کرده و ۴۹ نفر را هم که قصد ورود یا خروج غیرمجاز 
به  کشور داشتند را دستگیر کردیم. همچنین از خروج بیش از ۱۵۰۰ راس احشام قاچاق 

از مرزها جلوگیری کردیم.
 امیر طاهری ادامه داد: در فروردین ماه امسال هم ۹۷ قبضه کلت کمری که قاچاقچیان 

قصد ورود آن به داخل را داشتند، توسط ارتشیان کشف شد.

تبریز - وحیــد خوش زرع: 
شرکت صنایع فولاد شهریار 
تبریز حائز رتبه دانش بنیان 
از معاونت علمی ریاســت 

جمهوری شد.
به گزارش خبرنــگار ما به نقل از 
دفتر ارتباطات و رســانه ای گروه 
صنعتی پارس ســاختار، شــرکت 
صنایع فــولاد شــهریار تبریز، در 
راستای سیاســت های راهبردی و 

توسعه ای گروه و تلاش در جهت ارتقا کمی و کیفی خط تولید ورق 
گالوانیزه شرکت فولاد شهریار تبریز با اتکا به دانش فنی متخصصین 
و مهندسان جوان این شرکت، موفق به دریافت رتبه دانش بنیان از 

معاونت علمی ریاست جمهوری شد. 
طی مراحل فرآیند ارزیابی معاونت علمی ریاســت جمهوری و 
کارگروه ارزیابی دانش بنیان، براساس شاخصه ها، پس از بررسی 
اطلاعات و طی جلسات ارزیابی حقوقی و مالی مدیریت، کارشناسان 
و متخصصان فنی این شــرکت و واحد تحقیق و توســعه و ارائه 
اطلاعــات لازم با جزئیات فنی به کارگروه ارزیابی معاونت علمی 

ریاست جمهوری، موفق به اخذ گواهی دانش بنیان شد.
این موفقیت در روزهای پایانی سال ۱۴۰۱ که به فرمان رهبر معظم 
انقلاب به عنوان سال تولید، اشتغال و دانش بنیان نامگذاری شده 

بود، محقق گردید.

در شــرکت صنایع فولاد شهریار 
تبریز، ورق گالوانیزه به روش غوطه 
وری گرم پیوسته تولید می شود که 
از محاســن روش فوق در مقایسه 
بــا روش های دیگر مــی توان به 
مقرون به صرفه بودن، امکان ایجاد 
ضخامت های کنترل شده و مورد 
درخواست و همچنین استحکام و 
چسبندگی بالای پوشش گالوانیزه 
اشاره نمود.همچنین عملیات احداث 
کارخانجات نورد سرد این شرکت در زمینی به مساحت ۵۴ هزار متر 
مربع و زیربنای حدود ۳۰ هزار متر مربع با مجموع سرمایه گذاری 
ارزی و ریالی بالغ بر ۱۰ هزار میلیارد ریال از اول سال ۱۴۰۰ شروع 
شده که پیش بینی میشود فاز اول آن امسال به بهره برداری برسد.

ورق سرد نورد شــده تولیدی این مجموعه یکی از محصولات 
استراتژیک صنعت فولاد می باشد که عمده کاربرد آن در صنایع 

خودروسازی، لوازم خانگی و سایر صنایع تولیدی خواهد بود.
لازم به ذکر اســت شرکت صنایع فولاد شهریار تبریز وابسته به 
گروه صنعتی پارس ساختار، تنها تولید کننده ورق های گالوانیزه در 
شمالغرب کشور است. همچنین این شرکت توانسته عنوان تنها 
تولیدکننده ضخیم تریــن ورق گالوانیزه به صورت رول به عرض 
۱۲۵۰ و ضخامت ۵/۳ میلی متر در غرب آسیا را به خود اختصاص 

دهد.

ناصر راشدی اعلام کرد؛

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان ایلام

فرمانده قرارگاه منطقه ای غرب نزاجا:

با ارزیابی معاونت علمی ریاست جمهوری اعلام شد؛

پایش مستمر کیفیت فرآورده های نفتی آذربایجان شرقی

۷۸ درصد ظرفیت سد ایلام تکمیل شد

۲ میلیون اصله نهال در نهالستان های دولتی گلستان تولید شد

ارتش با تمام توان در دفاع از نظام و انقلاب پای کار است

 صنایع فولاد شهریار تبریز 
در جمع شرکت های دانش بنیان کشور

ایلام- خبرنــگار امروز -رئیس پژوهش و فناوری 
شــرکت پالایش گاز ایلام گفت: از ابتدای سال 
جاری تاکنون بیــش از ۳4 عنــوان موضوع در 
کمیته های مختلف شرکت مورد ارزیابی قرار گرفته 

است.
محسن خزلی با اعلام این خبر اظهار داشت: مطالعات امکان 
سنجی بکار گیری نظام مدار بســته آب برای کمینه سازی 
مصرف آب و کاهش حجم فاضلاب نهائی، بررسی اثر عدم 
وجود ضد چرخش در ولوی ســینی های برج های تماس و 
احیای در شــرایط دریافت خوراک حداکثری با تکنیک های 
مدلســازی CFD نسبت به طراحی اولیه، بازنگری طراحی 
مجموعه زباله ســوز و اجکتور واحد بازیافت گوگرد برای رفع 
مشــکل دمای پایین آن، تدوین اســتراتژی و استقرار نظام 
مدیریت تکنولوژی، بررســی وضعیت سلامت روان و سبک 
زندگی در بین کارکنان، از جمله پروژه های پژوهش و فناوری 

هستند که در نیمه نخست سال گذشته به اتمام رسیده است.
وی هــدف از اجرای این پروژه ها را رفع نیازهای اساســی 

عملیاتی و فرآیندی و زیست محیطی عنوان کرد و افزود: برای 
پیاده سازی نظام مداربسته آب به منظور کمینه سازی مصرف 
آب و تولید پســاب، از دو روش آنالیز پینچ آبی و بهینه سازی 
ریاضی استفاده شده اســت و در بازنگری طراحی مجموعه 
زباله سوز و اجکتور واحد بازیافت گوگرد راهکارهای عملیاتی 
جهت رفع مشکل دمای پایین آن تعیین که نتایج آن برای اجرا 

به معاونت مهندسی و توسعه ارسال شد.
رئیس پژوهش و فناوری شرکت پالایش گاز ایلام تصریح 
کرد: در این پروژه شبکه بهینه بازچرخانی آب با در نظر گرفتن 
پنــج آلاینــده H۲S ،TDS ،Oil ،TSS ،COD مورد 
بررسی قرار گرفت و با استفاده از واحد تصفیه پساب صنعتی این 
پالایشگاه برای احیای جریان منابع، پس از انجام بهینه سازی 

ریاضی، میزان کاهش مصرف آب ۵۱ درصد حاصل شد.
خزلــی ادامه داد: بــا اجرای این پروژه میزان تولید پســاب 
پالایشــگاه در این حالت برابر صفر است، در راستای حمایت 
ازتولید دانش بنیان و حمایت از ساخت داخلی از ولوهای داخلی 
برای سینی های برج های آمین استفاده شده و عدم تاثیر ضد 

 H۲S چرخشی ولو در اختلاط محلول آمین و گاز و جداسازی
از گاز ترش در پروژه پژوهشی مورد تایید قرار گرفت.

وی گفت: بهبود قابلیت اطمینان شبکه برق از طریق اصلاح 
حفاظت محلی و طراحی حفاظت ناحیه گســترده، شناسایی 
و تدویــن لاجیک های حاکم بر سیســتم کنترل زیمورت 
کمپرسورهای اکســپورت برای انجام تعمیرات اضطراری و 
پیشــگیرانه کمپرسورها تنها بخشــی از پروژه های در حال 
اجرا واحد پژوهش و فناوری هســتند که با اجرای آنها برخی 

مشکلات کنونی این واحد صنعتی برطرف می شود.
رئیــس پژوهش و فناوری شــرکت پالایش گاز ایلام بیان 
داشت: بهبود عملکرد مبدلهای حرارتی به روش ممیزی انرژی 
انتگراسیون حرارتی و آنالیز خرابی، ارائه راهکارهای عملیاتی 
مناســب برای بهبود عملکرد آنها و بررســی این تغییرات با 
استفاده از انالیز اگزرژی، بررسی بهبود و بهینه سازی طراحی 
واحد بازیافت گوگرد به منظور کاهش مقدار گوگرد در دودکش 
نسبت به مقدار طراحی، شناسایی و تجزیه و تحلیل اشتغال 
مستقیم و غیر مستقیم و شناسایی و ارزیابی مخاطرا ت امنیتی 
از دیگر پروژه های در دســت اجرا هستند که تلاش می شود 

در راستای رفع نیازهای شرکت هر چه زودتر به اتمام برسند.
وی اظهار داشت: این شرکت زمینه مناسب برای همکاری 
فناورانه بین صنعت و دانشگاه برای رفع نیازهای مسئله محور 
از طریق حمایت از این پایان نامه ها را فراهم کرده و تاکنون 
۲۰۱ پایان نامه مقاطع تحصیلات تکمیلی را مورد حمایت خود 

قرار داده که ازاین تعداد ۱۵۲ مورد پایان یافته است.
خزلی تصریح کرد: حضور بیش از۱۴۰۰ نفر- پروژه در قالب 

بیش از ۲۵۰ قرارداد پژوهشــی از سال ۹۲ تاکنون، انجام بالغ 
بــر ۹۰ هزار میلیون ریال پــروژه در حوزه خودکفایی با بهره 
گیری از توان شرکتهای دانش بنیان، خرید بالغ بر ۱۱۰ هزار 
میلیون ریال  کالاهای بومی سازی شده از شرکتهای دانش 
بنیان داخلی، انجام بیش از ۵۷ پروژه پژوهشــی با مبلغ بیش 
از ۴۰  هزار میلیون ریال توســط دانشگاه ها و شرکت های 
دانش بنیان و حضور بیش از ۱۴۸۰ نفر- ساعت مشارکت کننده 
در راستای رفع نیازهای فناورانه شرکت تنها بخشی از اقدامات 
این حوزه در طول چند سال گذشته بوده است. رئیس پژوهش 
و فناوری شــرکت پالایش گاز ایلام گفت: عقد قرارداد پروژه 
فرصت مطالعاتی در راستای طرح توانمند سازی و آشنایی اساتید 
دانشگاه با صنعت، امکان سنجی روش های تولید ترشیوبوتیل 
 مرکاپتان از محصولات تولیدی در صنایع پالایشــگاهی و یا 
ازسایر مواد اولیه  در دسترس، حمایت بیش از ۲۰۱ پایان نامه 
کارشناسی ارشد و دکترا با چاپ بیش از ۲۰ مقاله در مجلات 
معتبر داخلی و خارجی در راستای مسئولیت اجتماعی شرکت از 

دیگر اقدامات این واحد در طول چند سال گذشته بوده است.

ارزیابی 34 موضوع پژوهشی در کمیته های مختلف پالایشگاه گاز ایلام
رئیس پژوهش و فناوری شرکت پالایش گاز ایلام خبر داد؛

اصفهــان -بهمن راعی: آئیــن تکریم و معارفه 
تعدادی از مدیران شــهرداری اصفهان با عنوان 
خدمتگزاران شهر روز 2۸ فروردین ماه در کتابخانه 

مرکزی شهرداری اصفهان برگزار شد.
در این مراسم مدیرکل سابق حوزه شــهردار و امور شورای 
اســلامی شهر اصفهان و مدیر جدید شهرداری منطقه هفت 
اصفهان ضمن ایراد سخنانی درباره فعالیت خود در حوزه شهردار 
و امور شورای اسلامی شهر اصفهان، از ضرورت خدمت رسانی 
صادقانه و بی منت از سوی مجموعه مدیریت شهری سخن 
گفت.مهدی سلطان آقایی اظهار کرد: در آغاز فعالیت دوره ششم 
مدیریت شهری، تعیین مســئولیت ها در شهرداری به عنوان 
مهم ترین وظیفه قلمداد شد و بر این اساس در کمتر از دو ماه 
اغلب انتصاب ها صورت گرفت تا کار مردم در شهرداری معطل 

نماند.
 تلاش برای احیای اعتماد از دست رفته مردم

 به شهرداری 
مدیرکل سابق امور حقوقی و قراردادهای شهرداری اصفهان 
و مشاور جدید شهردار اصفهان در امور حقوقی نیز با بیان اینکه 
هوشمندسازی نخستین هدف در این حوزه بوده است، گفت: با 
به روزرسانی نرم افزار موجود در این زمینه آن را آماده بهره برداری 
کردیم تا با استفاده از این نرم افزار دسترسی به همه پرونده های 

حقوقی، روند و اقدامات کارشناسی و لوایح فراهم  شود.
محسن شــکرچی زاده شفافیت را دومین هدف در این حوزه 
دانست و افزود: پیوستن به ســامانه ستاد که همه معاملات 
شهرداری در آن انجام می شود از اقداماتی بود که موجب حذف 

فساد و رانت از بخش خرید و فروش شهرداری شد.
او احیای اعتماد از دســت رفته مردم به شهرداری را از دیگر 
رویکردهــای مهم حوزه فعالیت امور حقوقــی و قراردادهای 
شهرداری اصفهان طی سال گذشته دانست و تاکید کرد: تلاش 
کردیم در تدوین لوایح از حق دفاع شود و در این راستا پرونده ای 
در دستگاه قضا نداریم که ظلم فاحشی به شهرداری شده باشد. 
دستگاه قضائی نیز با کارشناسان ما عادلانه برخورد کرده و مردم 
هم باور داشتند که اگر به ما مراجعه کنند، کار بهتر حل می شود.

او بــا اعلام اینکه برای حل و فصل دعاوی در شــهرداری 
کارگروهی تشکیل و بسیاری از پرونده ها در آن رسیدگی شده 
است، گفت: از مهمترین این پرونده ها ساختمان »جهان نما« 

بود.
اجرای 451 پروژه در منطقه ۷

مدیر سابق منطقه هفت شهرداری اصفهان نیز توضیحاتی 
را درباره اقدامات انجام شــده در این منطقه بیان کرد و گفت: 
در ســال ۱۳۹۳ پس از ابلاغ طرح بازنگری ارتفاعات شــهر، 
اصلاحاتی دقیق و موشکافانه برای اجرای آن در منطقه ۷ در 
نظر گرفتیم و در نهایت این طرح پس از بررسی در سال ۹۵ در 
راستای منفعت مردم و شهرداری تصویب و به منطقه ابلاغ شد.
علی اصغر شاطوری بهره مندی از شبکه انهار و مادی ها برای 
استحصال آب های سطحی در بارندگی ها و بهره مندی از فعالیت 

شــرکت های دانش بنیان در حوزه شهری را از دیگر اقدامات 
انجام شده در منطقه هفت دانست و افزود: بودجه منطقه هفت 
در طول هشت سال رشــد ۶۰۰ درصدی داشته و ۴۵۱ پروژه 
شامل طرح های خیابان سازی، پیاده رو سازی، ساخت مجموعه 

فرهنگی ورزشی آسفالت طی هشت سال اجرا شده است.
ضرورت صیانت از شخصیت شهرداری و شهر 

مدیر ســابق منطقه یک شهرداری اصفهان هم اظهار کرد: 
ســاماندهی گذرهای منتهی به محور چهارباغ، آزادسازی سه 
ایستگاه قطار شهری، ساخت پارک شاداب، احداث مخزن آب، 
اجرای دیوارنگاره ها در مناطق کم برخوردار و پروژه های محله 

محور از مهم ترین اقدامات انجام شده در منطقه یک است.
میثم بکتاشیان ادامه داد: در ابتدای فعالیتم در منطقه یک، میزان 
تحقق بودجه ۲۷ درصد بود که این عدد تا پایان اسفند ۱۴۰۱ 

به ۹۷ درصد رسید.او با بیان اینکه پروژه های مشارکتی خوبی 
در منطقه انجام شد که در تحقق بودجه ۱۴۰۲ تأثیرگذار است، 
گفت: صیانت از شخصیت شهرداری و شهر دو اولویت شهردار 

اصفهان به شمار می رود .
راه اندازی فضای کار اشتراکی در سازمان فاوا

مدیرعامل ســابق ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شهرداری اصفهان نیز در این جلسه گفت: در ابتدای فعالیتم در 
سازمان فاوا بیش از پنج میلیارد تومان زیان انباشته وجود داشت 
و مطالبات پیمانکاران از سال ۹۴ پرداخت نشده بود، اما با اقدامات 
انجام شده از سال ۹۸ تا۱۴۰۱، هیچ سالی زیان نداشتیم و حتی 
سازمان سود هم داشت و مطالبات پیمانکاران تا نیمه اول سال 

۱۴۰۱ پرداخت شده است.
حمیدرضــا ابطحی ادامه داد: در ســازمان ســامانه هایی در 

حوزه »سرمایه انســانی«، »آزادسازی املاک«، »جامع مالی 
اقتصادی«، »میز خدمات« و »اپ اصفهان من« تولید شــد و 
ســعی کردیم نقش و تأثیر سازمان که از دست رفته بود را به 
مجموعه بازگردانیم.مدیرعامل سابق سازمان فناوری اطلاعات 
و ارتباطات شهرداری اصفهان راه اندازی فضای کار اشتراکی را 
یکی از اقدامات انجام شده در این سازمان برشمرد و گفت: برای 
نخستین بار قراردادی با همراه اول به ارزش ۲۲ میلیارد تومان 
منعقد شد که آورده ۹ میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومانی برای سازمان 
به همراه داشــت. او با بیان اینکه توجه به امنیت سایبری باید 
رکن اصلی همه فعالیت های سازمان باشد، ادامه داد: پروژه بهبود 
تصویرسازی برای کارکنان شهرداری اصفهان انجام شده است.
ضرورت تقویت فرهنگ نقد و گفت وگوی چالشی 

مدیر مسئول سابق خبرگزاری ایمنا نیز در این جلسه با بیان 
اینکه یکی از چالش ها در شــهرداری مسئله روایت فعالیت ها 
است، اظهار کرد: در این راستا پیوست رسانه ای برای فعالیت ها 

وجود ندارد یا موجود است و به آن توجه نمی شود.
مجید شریفی فر با تاکید بر اینکه پوشش فعالیت های شهرداری 
بخشی از وظایف رسانه های شهرداری است اما کافی نیست، 
ادامه داد: علاوه بر این باید فرهنگ نقد، گفت وگوی چالشی و 

نهراسیدن از آن تقویت شود.
لازم به ذکر است، در این مراسم طی حکمی از سوی شهردار 
اصفهان، »مسعود مهدویان فر« به عنوان مدیرکل حوزه شهردار 
و امور شورای اسلامی شهر اصفهان، »مهدی سلطان آقایی« 
به عنوان مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان، »محمدرضا 
صادقی« به عنوان مدیرکل امور حقوقی و قراردادهای شهرداری 
اصفهان، »محسن شــکرچی زاده« به عنوان مشاور شهردار 
اصفهان در امور حقوقی، »علی رضی زاده« به عنوان مدیر منطقه 
یک شهرداری اصفهان، »میثم بکتاشیان« به عنوان مدیر احیای 
بافت های تاریخی و بازآفرینی بافت های فرســوده شهرداری 
اصفهان، »سعید فردانی« به عنوان دستیار ویژه شهردار در امور 
هوشمندسازی و مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شهرداری اصفهان و »محسن آنالویی« به عنوان مدیر مسئول 

خبرگزاری ایمنا منصوب شدند.

در آیین تکریم و معارفه خدمتگزاران شهر مطرح شد؛

ضرورت صیانت از شخصیت شهر و شهرداری

؟


